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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi Bizottságának 
2023. szeptember 27. (szerda) napján 8 óra 30 perckor Szekszárd Megyei Jogú Város 
Polgármesteri Hivatalának Polgármesteri Tárgyalójában (7100 Szekszárd, Béla király tér 8.) 

megtartott rendes, nyilvános üléséről/ 
 

Jelen vannak:    Máté Péter elnök- 
Móra Viktória elnökhelyettes- 
Bomba Gábor tag- 
Gulyás Róbert tag- 

 

Egy bizottsági hely betöltetlen; 
 

Tanácskozási joggal megjelentek: dr/ Biró Gyula aljegyző- 
dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető; 

dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető- 
Zsiga Marianna igazgatóságvezető; 

Magyar Károly igazgatóságvezető- 
Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető- 
dr/ Gyulay Soma jogi és bizottsági referens- 
Dési Ildikó közbeszerzési referens- 
 

!z elnök megállapítja, hogy a bizottságból 4 bizottsági tag jelen van, valamint, hogy a 
bizottság határozatképes; !z elnök az ülést 8 óra 30 perckor megnyitja. 

 

Máté Péter elnök: !ljegyző úr egy új napirendi pont felvételére tesz javaslatot, „Javaslat 

Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatal álláshelyeinek rendezéséről” címmel/ 
!ljegyző Úr kéri, hogy a bizottság ezt első napirendként tárgyalja, mert fogorvoshoz kell 
mennie/ Így teszem fel szavazásra a napirendi pont felvételét/ Javasolom, hogy a nyilvános ülés 
napirendjeit tárgyalja először a bizottság/  
 

!z elnök szavazásra teszi fel a „Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatal 
álláshelyeinek rendezéséről” tárgyú előterjesztés napirendre vételére vonatkozó javaslatot, 
amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott;  
 

!z elnök szavazásra teszi fel a sorrendváltoztatásra vonatkozó javaslatot, amelyet a 
bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott;   
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!z elnök szavazásra teszi fel a bizottság napirendjének elfogadására irányuló javaslatot  a 

kiegészítéssel együtt, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az 
alábbi napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 

 

1. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatal álláshelyeinek rendezéséről 
(írásbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: dr/ Biró Gyula aljegyző 

 

2. napirendi pont: 

Tájékoztató Szekszárd város helyi közlekedésének 2023; I; félévi teljesítményi adatairól és 
javaslat a 2023-24; évi közszolgáltatási szerződés-tervezet jóváhagyására- Közgyűlési 
előterjesztés véleményezése 

(209/ számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

3. napirendi pont: 

Javaslat az „Új interaktív könyvtár és levéltár kialakítása Szekszárdon” elnevezésű projekt 
keretében az eszközbeszerzési feladatainak ellátására kiírt „Levéltár, Könyvtár 
működéséhez szükséges bútorok beszerzése” központosított közbeszerzési eljárás feladatai 
elvégzésének elfogadására és a szerződésben foglalt ellenérték kifizetésére 

(66/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető 

 

ZÁRT ÜLÉS: 
 

4. napirendi pont: 

! KT Dinamic Nonprofit Kft; 2023; év 2; negyedévi pénzügyi beszámolója- Közgyűlési 
előterjesztés véleményezése 

(200/ számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Tóth Ferenc ügyvezető igazgató 

Előadó: Tóth Ferenc ügyvezető igazgató 

 

5. napirendi pont: 

!z !LISC! TERR! Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft; 2023; év 2; negyedévi pénzügyi 
beszámolója- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 

(199/ számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Madarász !ndrás ügyvezető igazgató 

Előadó: Madarász !ndrás ügyvezető igazgató 
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6. napirendi pont: 

Javaslat az „Új interaktív könyvtár és levéltár kialakítása Szekszárdon” elnevezésű projekt 
keretében a „Homogén szerverek és tárolók beszerzése” II; tárgyú központosított 
közbeszerzési eljárás (DKÜ portál) eredményének megállapítására 

(65/ számú bizottsági előterjesztés)- !z előterjesztés később kerül kiküldésre 

Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető 

 

 

1. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatal álláshelyeinek rendezéséről 
(írásbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: dr/ Biró Gyula aljegyző 

 

dr; Biró Gyula aljegyző: Tisztelt Elnök Úr! Tisztelt bizottság! !z előterjesztés azért készült, mert 
a Pénzügyi Bizottság még augusztus elején azt a feladatot adta az aljegyző úrnak, tehát nekem, 
hogy a hivatal munkavégzését tekintsük át, a szükséges feladat átcsoportosítást, vagy 
strukturális módosítást, tehát a hatékonyabb feladatellátás érdekében készítsen egy 
előterjesztést, ez augusztus 31-ig el is készült, az előterjesztés elkészítéséhez egyeztettünk az 
igazgatóságvezetőkkel, illetve alpolgármester úr is részt vett ezeken az egyeztetéseken. Utána, 

amikor elkészült egy tervezet, akkor egy 2/ körös egyeztetés is lezajlott az igazgatóság 
vezetőkkel, így most egy kétkörös leegyeztetett, szakmailag és szervezetileg is megfelelő 
előterjesztés készült, az igazgatóságvezetőkkel áttekintett módosítások, a feladatellátás 
hatékonyabb végzése érdekében, ezek a javaslatok születtek, tehát akkor menjünk egyenként, 
ahogy elnök úr kérte/ !z első, hogy a Beszerzés és Jogi Osztály jelezte, mivel a jogász 
kinevezésre került igazgatóságvezetőnek és igazából nem jogászt kérnek, hanem mivel annyi 
adminisztrációs feladat van, meg egyéb olyan jogi feladat, amit egy jogi asszisztens jellegű 
feladatkörrel el lehetne látni, igazából nem jogász kellene oda, hanem kicsit jogi affinitással 
rendelkező, de adminisztrátor feladatokat végző kolléganő, ezért készült ez a javaslat. 

Szerencsére a hivatalon belül van egy kolléganő, aki jogi asszisztensi végzettséggel, illetve egy 
igazságügyi diplomával is rendelkezik, tehát felsőfokú végzettség, ebben a munkakörben 
alkalmas lehetne, ma reggel arról tájékoztatott, tegnap beszéltünk vele, hogy mi a munkakör, 

elvállalná-e, ma reggel arról tájékoztatott, hogy igen, elvállalná, az áthelyezéssel egyetért/ 
 

Máté Péter elnök: Az Editet megkérdezném, mint igazgatóságvezetőt, hogy mi a véleménye/ 
 

dr Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Egyetértek vele, most végzett, frissen az egyetemen és 
szeretne jogászként továbbtanulni, ha itt megtalálja a számítását, akkor meg tudjuk tartani 
hosszútávon, egyelőre a bére lesz majd méltatlanul alacsony, mert fiatal, de kértük a türelmét, 
úgyhogy bízunk benne, hogy itt tudjuk tartani. Az az információnk, hogy a postázóban ő most 
nagyon hatékonyan és értelmes munkavállalóként működik és felajánlhatja aljegyző úr a 
köztisztviselői státuszt neki, ezzel az átszervezéssel, hogyha a tisztelt bizottság is egyetért/ 
 

dr; Biró Gyula aljegyző: ! projekt osztályon van egy üres álláshely, nyáron elment egy 
projektmenedzser kolléganő, az így üres lett júliustól, ezt az üres álláshelyet gondoltuk 
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áthelyezni az anyakönyvi osztályra, tekintettel arra, hogy fokozatosan csökkennek a pályázati 
feladatok, bár nagyon sok van most, főleg a végén, sok elszámolás, de úgy gondoljuk, hogy ez 
idővel, január környékén már jelentősen kevesebb lesz, ezért ezt az egy üres álláshelyet az 
osztályvezető asszony elengedte, egyetért, hogy ez áthelyezésre kerüljön. Úgy gondolom, 

hogy az így felszabaduló álláshelyet viszont, mivel nagyon-nagy elmaradásban vannak az 
anyakönyvvezetők, ott szeretnénk egy anyakönyvvezetőt, aki most jelenleg adminisztrátori 
feladatokat lát el és határozott idővel van most jelenleg foglalkoztatva, ezért őt 
véglegesítenénk ezzel, erre az áthelyezett állásra, illetve akkor az így felszabaduló 
anyakönyvvezetői adminisztrátori állásra fölvennék egy határozott idejű adminisztrátort is, de 
itt most jelenleg a projektmenedzseri osztálynak az üres álláshely áthelyezéséről van szó/ ! 3/ 
hogy az igazságügyi vagy ügyviteli osztályon ugye májustól nyugdíjba vonult az egyik iktatást 
végző, irattárt rendező kolléganő, azóta nincs ez az üres álláshely betöltve, mivel, hogy nagyon 
sok feladat hárul a megmaradt kolléganőre, ezért nagyon fontos lenne ennek az üres 
álláshelynek a minél hamarabbi betöltése/ Ezt a célt szolgálja a 3/ pont/ ! 4/ az !dóosztály. Az 

osztályvezető asszony jelezte, hogy az !dóosztály időkeretébe már nem fér bele, hogy a 
beérkező adóbevallásokat még ellenőrizzék és/vagy kimenjenek cégekhez, tehát a cégek 
ellenőrzése már nem fér bele, ezért úgy gondolnánk, hogy az adóosztályra egy adóellenőrt fel 

kéne venni, bízunk benne, hogy vagy az adózási fegyelmet tudnánk erősíteni, illetve hát a 
feltárt adóhiányból remélhetőleg önkormányzati bevétel is származna. Ezt az adóellenőrt 
pedig a informatikai osztályvezetői álláshely áthelyezésével oldanánk meg, igazgatóságvezető 

asszony, Holczer Mónika felajánlotta ezt az osztályvezető álláshelyet, mivel a informatikai 
osztályvezető állás több éve nincsen betöltve, ilyen fizetésért, ennyiért ide nem jön 
informatikai szakember/ ! következő az anyakönyvi osztály, ahogy mondtam az előbb, a 

projektmenedzseri osztályról felszabaduló álláshelyre hoznánk ide az anyakönyvvezetőt erre 
az új álláshelyre, az így felszabaduló adminisztrátor álláshelyre vennénk föl határozott időre 
egy adminisztrátort, ez erről szól. A következő, hogy a hatósági osztályon egy nyugdíjas 
foglalkoztatására kérünk engedélyt, nagyon-nagy munkát jelent a durván 5000 ilyen elmaradt 
cím javítása, a központi címregiszter, azt gondolnánk, hogy egy nyugdíjas foglalkoztatásával, 
hátha egy év alatt meg is lehetne megszüntetni, de nagymértékben lehetne csökkenteni, és 
hogy közeledik a választás, ehhez a feladathoz alcím javítás, címregiszter javítás, szerintem 
kiemelt feladat lenne, hogy minél pontosabb címadatok álljanak a választáson rendelkezésre/ 
! szociális osztályon nyugdíjba vonul egy kolléga, november 1/ napjával, és akkor őt hoznánk 
ide, egyébként kérelmet nyújtott be, szeretné a tovább foglalkoztatását, ő kéri és ezzel 
tudnánk a kérésének eleget tenni, meg ugye olyan régóta dolgozik itt, meg olyan területeken 
dolgozott és a kollégák is ismerik a munkáját, nagyon precíz, szorgalmas, lelkiismeretes, 
úgyhogy rendkívül örülnének hogyha őt át tudnánk helyezni és tovább tudnánk foglalkoztatni. 

!z anyagba írom, a szociális osztályra javaslunk 1 fő fölvételét november 1-től, tehát a 
megüresedő állásra/ 
 

Máté Péter elnök: Nekem az az információm, hogy a Humánszolgáltatótól átjönne valaki/ !z 
lehet? Efelé megyünk? Ezt nem látom az előterjesztésben/  
 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: !z előterjesztésben az álláshely feloldása szerepel, 
konkrétumokat nem írhatunk elő/ !z osztályvezető úr egyeztetett a humánszolgáltató központ 
munkatársával, aki átjönne/ 
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Máté Péter elnök: De ezt bele tudjuk írni, hogy meglegyen, vagy így lesz, ha nem írjuk bele 
akkor is? 

 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: !rról ti nem dönthettek/ 
 

Máté Péter elnök: Nem akarunk dönteni, de az átszervezésről dönthetünk, hogy honnan hova/ 
 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Nem, mert a humánszolgáltató központ társulás által 
fenntartott intézmény/ 
 

Máté Péter elnök: Ennek nincs akadálya egyébként? 

 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: ! döntést azt nem tudjátok így meghozni/ 
 

dr; Biró Gyula aljegyző: Ha megfelelő végzettsége van, nyitott vagyok minden kérésre, ötletre/ 
 

Máté Péter elnök: Van egy háttér információáramlás, nevezzük így, annak próbáljunk eleget 
tenni, hogyha lehet. 

 

dr; Biró Gyula aljegyző: Na ennek örülünk, akkor nem kell vadászni embert, nyilvánvaló, a 
Humánszolgáltatónál már kipróbált szakember van, tehát ha gyakorlattal rendelkező jön ide, 
annak csak örülni tudunk, talán ez szerintem nem akadály. Tehát a nyugdíjas foglalkoztatásnál 
tartottunk. Utána az Önkormányzati osztálynál 2 álláshely áthelyezése szintén a 
igazgatóságvezető asszonnyal, illetve az érintett osztályvezető úrral leegyeztetésre került, 
igazából a bizottsági referens már jelenleg is a SZEKÖF-öt csinálja és a Önkormányzati 
Osztálynál lát el feladatokat, illetve az adminisztrátor is már az Önkormányzati Osztálynál 
gépelési feladatokat lát el, tehát igazából effektíve már itt vannak, csak most helyezzük papír 
alapon át, illetve ez az előterjesztés nemcsak álláshelyekről szól, hanem 
feladatátcsoportosításról és ezért beleírtuk az igazgatóságvezető asszony javaslatára, hogy a 
Helyi Esélyegyenlőségi Programmal kapcsolatos feladatok, tehát magyarul a HEP rendezése a 
szociális osztályra kerüljön át, mivel ez korábban, évekkel ezelőtt is így volt, ez egy szociális 
jellegű feladat, tehát nem az önkormányzati osztályra való. Itt az előterjesztésben az van, hogy 
a igazgatóságvezető asszony javasolja, hogy az önkormányzati osztályról, a Polgármesteri 
Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzatában felsorolt feladatokat ne az Önkormányzati 
Osztály csinálja, hanem a Humán osztály/ Ezt tegnap leegyeztettük a Humán osztály 
vezetőjével/ Ezek a feladatok az ő profiljukba beleillenek, egyszerűen csak a feladatátadás 
következik, lényegében az Érdekegyeztető Tanácsnak évente egy ülése van vagy 2, 

Önkormányzati intézmények alapító okirata egyébként is ott volt már ugye korábban, az 
iskolákét is ők csinálták, tehát igazából nagy bővítést nem jelent, polgármesteri keret, hát most 
jelenleg nincs és nem tudom, hogy jövőre lesz-e, nagyon nincs is ebből feladat. A mostani 

szabályzat is úgy rendelkezik, hogy mindenféle díj a Humán osztályhoz tartozik, tehát igazából 
ez feladat pontosítás az Év rendőre és Év tűzoltója díj, és az utolsó pedig a kisebb jelentőségű 
jogi tanácsok, ezt ugye az osztályon dolgozó jogász kollega eddig is megcsinálta, hiszen ilyen 
szabadság meg végkielégítés, apróbb kérdések érkeztek mindig az osztályukra és ezért ezt a 
feladatot amúgy is ellátták már eddig is, így akkor nem az Önkormányzati Osztályon lenne ez 
a feladat, hanem hát értelemszerűen a humán osztályra kerülne, de ugye azért írtuk bele, hogy 
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kisebb jelentőségű jogi feladatok, mert hogyha nyilván egy munkajogi megszüntetés és 
komolyabb kérdés, netán per vagy kártérítést kérne, akkor ez már a Jogi osztályhoz tevődik át 
vagy akár még külső ügyvéd is végezheti, hogyha még jelentősebb jogi ügy merül fel az 
önkormányzati intézményeknél/ !z Informatikai osztály, ahogy az előbbi írtam, az 
adóosztályra kerülne át, ez az osztályvezetői álláshely/ ! Városüzemeltetés, a gondnokságon 
most jelenleg egy üres álláshely van, oda szeretnénk fölvenni egy kolléganőt vagy kollégát, 

meglátjuk, hogy kik jelentkeznek, illetve ugye itt a Gondnokságon dolgozik az a jogi asszisztens 
kollega, akit a jogi osztályra szeretnénk áthelyezni, de az ő áthelyezése csak akkor következne 
be, hogyha ide sikerül fölvenni egy kollégát, akit a mostani jogi asszisztens kolléganő be tud 
tanítani, tehát a betanítást követően intézkednék az áthelyezésről/ Mivel, hogy a hivatal 
működéséért felelős az aljegyző, ezt mondtam a kolléganőnek, meg a Jogi Osztályon is 
megbeszéltük, meg a városüzemeltetésnél és a gondnokságon is, hogyha a továbbiakban is 
kell egy kicsit besegíteni a portára vagy a városüzemeltetésre és annyira szükséges, nyilván a 
kolléganő vissza tud menni egy hétre, egy 1 hónapra, egy-egy hétre vagy egy napra kisegíteni 
a gondnokságot, de ezt az áthelyezést a kezdetekben rugalmasan gondolom én kezelni, hogy 
a gondnokság is tudjon működni, meg fokozatosan tudjon működni a Jogi osztály is, tehát ez 
nem egy köldökzsinór elvágása, hogy na akkor vissza sem mehet már többet oda soha, hanem 

nyilván, ha kell betanítani vagy további kisebb, apró segítség egy-két hónapig, tehát ez sem 
végleges, nem évekig gondolom, hanem itt 1-2 hónapig tudna visszasegíteni, tehát így akkor 
a Ricsi is meg tud nyugodni, a gondnokságvezető is, a Jogi osztály is biztos tudatában van 
annak, hogy kolléganő át fog menni/ ! következő a főkertészi álláshely, a korábbi közgyűlési 
döntés alapján a zöld igazgatóság megszűnő félben van és az ottani igazgatóság vezetői 
álláshely is megszűnik és egy főkertészi álláshely létesülne a Városüzemeltetési Igazgatóság 
vezetőjével egyeztetve, a Városüzemeltetési Osztályon belül, ügyintézői álláshely létesülne/ ! 
következő a 4 álláshely, az azt jelenti, hogy itt még nincs közgyűlési döntés, ez a holnapi 
közgyűlési döntésre menne be ez az előterjesztés, hogy a Zöld igazgatóságon belül 4 fő, aki a 
közfoglalkoztatási feladatokat látja el, adminisztrációs feladatokat, ennek a 4 főnek az 
álláshelye szintén a Városüzemeltetési Osztályra kerülne át, aztán majd meglátjuk, hogy a 
későbbi közgyűlési döntés alapján, hogy ez a közfoglalkoztatási feladat ez mennyire marad 
meg. Azt tudni kell, hogy 25 főre van a normatíva támogatás lekérve és most jelenleg 22 

dolgozik, abból 2 most felmondott, tehát most 3-at gyorsan kéne felvenni, hogy minél 
nagyobb legyen a támogatási arány, meglátjuk, hogy a közgyűlés mit, hogyan fog dönteni, 
hogy mennyi közfoglalkoztatottat kíván 24-ben foglalkoztatni vagy alkalmazni, tehát ez a 
feladatellátás milyen mérvű legyen. Ha a Közgyűlés úgy dönt, nyilván, hogyha mondjuk csak 5 

fővel akarja ezt a feladatot ellátni, mármint a közfoglalkoztatott létszáma ennyi legyen, akkor 
ahhoz igazodva kell majd az adminisztratív létszámot is meghatározni, tehát a 4 álláshelyből 
majd meglátjuk, hogy mennyi marad, tehát ezt most szeptemberben megmondani nem 

tudom, egyelőre a 4 álláshely áthelyezéséről lenne szó/ ! következő a Városüzemeltetési 
osztályon az energetikus bejelentette, hogy munkahelyet vált, szeretne közös megegyezéssel 
elmenni, az igazgatóságvezető úrral megbeszélve abban állapodtunk meg a kollégával, hogy 
30 napon belül, tehát október 16-ától üres lesz ez az állás, október 15-ével megszűnik a 
köztisztviselő jogviszony, az energetikus kollégának és így erre az egy megüresedő állásra 
kellene egy ember, erre teszünk javaslatot. Akkor a karbantartó csoport vezetője jelezte 
nekem, hogy 2 fő még mindig több éve, 1 éves hosszabbításokkal dolgozik, és az egyik 
kollégája konkrétan jelezte, hogy szeretnének családot alapítani, hitelt fölvenni és ahhoz pedig 
folyamatos jogviszony kell, hogyha ezt itt nem kapja meg az önkormányzattól, akkor kénytelen 
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elmenni másik munkahelyre, hasonló a másik kolléga is, aki határozott idővel december 31-ig 

van/ Mind a 2 így van, ezért azt mondja a csoportvezető, hogy mint segédmunkások, jól végzik 
a munkájukat, szorgalmasak, a csoportvezető kéri és javasolja a 2 kolléga véglegesítését, 
határozatlan idejű jogviszony létesítését, munkaszerződéskötését január 1-től/ Illetve most 
jelenleg van még egy üres álláshely a karbantartó csoportnál, oda kíván a csoportvezető 1 fő 
lakatos végzettségű személyt felvenni, mert azt mondja, ez a végzettség és tudás hiányzik a 
csoportból, illetve a karbantartói csoportban 1 álláshely megszüntetésre kerülne október 4-

ével/ Erről a közgyűlés holnap fog dönteni/ Köszönöm szépen/ 
 

Bomba Gábor tag: Nekem lenne a határozati javaslathoz egy módosításom, méghozzá az 5-

ös pontban, nyilván szabályozza a saját SZMSZ-ünk, meg az Mötv/, ki tehet javaslatot, meg ki 
az előterjesztő, de mi most konkrétan beírtuk, hogy az aljegyző meg alpolgármester, mivel ez 

amúgy is szabályozva van, én ezt így törölném, úgyis szabály szerint megyünk és akkor a végére 
pedig azt javasolnám, hogy valamint javaslatot tehet, azt most is tehetünk, az nem túl nagy 
hatáskör, hanem ha lehet, akkor dönt az osztályok közötti feladat átcsoport biztosításról, amit 
most is csináltunk egyet, hogy javasoljuk a közgyűlésnek, hogy csoportosítson át, hogyha ez 
lehetséges, ennyi lenne a módosítóm, tehát hogy húzzuk ki belőle az aljegyző javaslata és az 
alpolgármester előterjesztésére, a hivatali munka hatékonyabb ellátása érdekében, ez úgyis 
csak egy körmondat a végén, valamint dönt az osztályok közötti feladat átcsoportosításokról/ 
 

Móra Viktória elnökhelyettes: Próbáltam számolni, hány fő összesen a felvett személyek 
száma? 

 

dr; Biró Gyula aljegyző: Ha jól számoltam 7 üres álláshely betöltéséről van szó/ 
 

Máté Péter elnök: Viki erre reakció valami, vagy csak kíváncsi voltál rá? 

 

dr; Biró Gyula aljegyző: Tehát azt szeretném mondani erre, hogy ezek üres álláshelyek, nem 
új létesül, hanem az üres álláshelyre vennénk fel embereket, erre a pénzügyi keret 
természetesen megvan a költségvetésben.  

 

Máté Péter elnök: Mariann, meg van-e a fedezet? 

 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető: Megvan rá a fedezet, mert az üres álláshelyek év elején, 
egy adott szintig be lettek építve a költségvetésbe/ Egészen biztosan van fedezet/ 
 

Máté Péter elnök: Akkor további kérdést, véleményt nem látok, így a határozati javaslatnak a 
módosítását tenném fel először szavazásra, ami az 5-ös pont, és akkor az 5-ös pontnak a 
módosításáról szavazzunk/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel Bomba Gábor módosító javaslatát, amelyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott; 
 

Máté Péter elnök: Most a teljes határozatra szavaznánk/ 
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!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

112/2023; (IX;27;) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatal álláshelyeinek rendezéséről 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a 
Polgármesteri Hivatal álláshelyeinek rendezéséről szóló javaslatot a Közgyűlésnek elfogadásra 
javasolja azzal, hogy a határozati javaslat 5/ pontja az alábbiak szerint módosuljon. 

„felhatalmazza a Pénzügyi Bizottságot, hogy az új közgyűlés alakuló üléséig a hivatali munka 
hatékonyabb ellátása érdekében a költségvetési rendeletben elfogadott létszámkeretig, a 
vonatkozó jogszabályhelyek szerinti releváns korlátozásokkal a Polgármesteri Hivatal üres 
álláshely betöltésére, álláshely osztályok közötti áthelyezésére, megbízási szerződések 
megkötésére, nyugdíjas foglalkoztatására vonatkozó döntéseket meghozza, valamint döntsön 
az osztályok közötti feladatátcsoportosításról.”  
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Máté Péter elnök 

 

2. napirendi pont: 

Tájékoztató Szekszárd város helyi közlekedésének 2023; I; félévi teljesítményi adatairól és 
javaslat a 2023-24; évi közszolgáltatási szerződés-tervezet jóváhagyására- Közgyűlési 
előterjesztés véleményezése 

(209/ számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Köszönöm a szót, üdvözlök mindenkit! !z előterjesztés 
arról szól, hogy a Volán eleget tett a kötelezettségének és az első féléves teljesítmény adatokat 
megküldte, ez a beszámolónak a tartalma, ebből az látszik, hogy a veszteség egyenlőre 
141.000.000 forint, de azt kell látnotok, hogy ebben nincs benne a bértámogatás, amit a volán 
kap. Azért nincs benne, mert azt év végén tudja realizálni, addig nullaként szerepelteti, 2022-

ben ez 90/000/000 forint volt, ha így veszem akkor 45, tehát nagyjából, ha így maradt volna, a 

200 milliónál maradtunk volna/ ! bevétel és a kiadás arányaiban erről szól, a beszámolóval túl 
sok dolgunk nincs, igazából a bizottságnak tudomásul kell venni/ 
 

Máté Péter elnök: Tudomásul kell venni? 

 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Nem kell tudomásul venni, láttuk, tudjuk/ 
 

Máté Péter elnök: Nem kell elfogadnunk, azért mondom, mert utána visszafordítják, utána a 
bíróságon majd azzal jönnek, hogy már egyszer elfogadtuk/ 
 

Bomba Gábor tag: A határozati javaslatban az van, hogy tudomásul vettük/ 
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Magyar Károly igazgatóságvezető: Eddig is ez volt. 

 

Máté Péter elnök: Az eddigiek miatt, ezért mondom, óvatosak legyünk azzal, mit fogadunk el, 
meg mit veszünk tudomásul, mit értünk meg ebből/ 
 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Beírhatjuk ezt úgy is oda, hogy megismertük/ 
 

Bomba Gábor tag Megismertük, ennyi/ 
 

Máté Péter elnök: Így van. A 22-t vizsgáljuk és vitatni szeretnénk, és itt se látunk ebből pontos 
elszámolást, nem látunk semmit, csak azt, amit mondanak, és ők gondoltak, mert itt 
alátámasztva, mind a 3 mellékletet megnézve, csak a szöveg van, de tény nincs/ 
 

Magyar Károly igazgatóságvezető: A másik része pedig a 2023-24-es közszolgáltatási 
szerződés, amit már itt formálunk egy ideje. A volánbusz kijelölés által került a szolgáltató 
helyére, ugye nem volt eredményes anno a pályázat, ezért kijelölték a volánt, mint szolgáltatót 
és most ez a szolgáltatási szerződés erről szól, a Volán kéri, ami egy kicsit más, mint az 
eddigiek, a Volán kért egy biztosítékot tőlünk, azt gondolom, hogy láttátok, ezt ők szeretnék, 
ha beépítenénk a közszolgáltatási szerződésbe/ 
 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető: Első körben bankgaranciát kértek, 2/ körben 
kiegészítették a tartozáselismeréssel 200/000/000 forintig, az első körben a bankgaranciába 
bele is mentünk volna, mert teljesíthető lett volna számukra, az más döntés, hogy igen, hogy 
döntött volna a közgyűlés, de a tartozáselismerés 200/000/000 forint az azt jelenti, hogy amint 
aláírjuk a szerződést, bármikor inkasszálhat és tehát mindkettő elég nehéz helyzetbe hozna 
minket, bár hozzáteszem, pillanatnyilag állunk olyan anyagi helyzetben, nem gondolom, hogy 

szükség lenne a tartozáselismerésre, sem a bankgaranciára, mert teljesíteni tudnánk, 
elmehetnénk egy olyan irányba is, hogy szerződés aláírását követően vagy akár már előtte 
tudnánk teljesíteni akár részteljesítésbe, hogy lássák a fizetési szándékunkat, de ez döntés 
kérdése, hogy milyen irányba menjünk el, mindkettő elég nagy kockázatot jelent az 
önkormányzat részéről, azt gondolom. 

 

Máté Péter elnök: Nézve a számokat, úgy gondolom, hogy egy olyan dolgot megtehetnénk, 
amit mondasz, hogyha likvidbe meg tudjuk ezt tenni, hogy a 141.000.000 Ft eddig az 

előterjesztésben szereplő felgöngyölített első félévi mínusz, augusztus 12-től volt az új 
menetrend, tehát 12-ig még lesz egy, ez augusztus 30-ig szól, tehát a 7/ hónap teljes egész és 
8/ hónapnak a fele az még hozzájön, arról még nincs tájékoztatónk, hogy mi a jelenlegi állapot 
szerinti felállás/ !zt elképzelhetőnek tartom, ha tudunk arról dönteni, hogy a 141.000.000 

forint, amit itt kimutattak, ezt kifizetjük, de semmiféle tartozáselismerőt, bankgaranciát, 
előtte se adtunk, a közgyűlés úgy döntött előtte is, hogy nem adunk, mert kérték a jelzálog 
fedezetet. Elég érdekes kéréseik vannak, én úgy gondolom, hogy ezekbe ne menjünk bele, de 
eleve a város pénzügyi helyzete miatt, ha ezt meg tudjuk tenni, akkor ezt egyelőre szerintem 
kifizethetjük és a ráutaló magatartásunk megvan, ugyanakkor a 21-essel viszont a per 

hamarosan el fog dőlni, ezt tudjuk. 
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Magyar Károly igazgatóságvezető: Köszönöm a szót! Csak javasolnék egyet, a szerződés 
szerint ütemezetten kéne fizetnünk, tehát nem 141 milliót, most csak javaslom, hanem 100-

at, a félév, illetve, ha a Volánnak szeretnénk hajlandóságot mutatni, akkor esetleg a 22-ből is 
törleszthetünk, mert lassan el fogunk jutni arra a pontra. 

 

Máté Péter elnök: Addig álljunk neki, amíg még vitatjuk, mert a 22-t be fogja inkasszózni, ott 
lesz egy bírósági ítélet, amit végre fog hajtani, ami alapján megteheti azt, hogy beinkasszóz 
bennünket, és akkor az semmiképp nem jó, tehát akkor nem lesz pénzünk rá, arra készüljünk, 
hogy a 22-t azt bukjuk. 

 

Bomba Gábor tag: Akkor lehet, hogy azt kéne, hogyha ők tartozáselismerőt kérnek, van 
141.000.000, ezt kifizetni, akkor azt ismerjük el, és ők azt vihetik, és akkor van benne 
tartozáselismerő is, nekik kifizetjük, amennyivel lógunk, el is vihetik és akkor el is tudják 
mondani a felsővezetésnek/ Ennyivel lógunk, azért többet előre nem adunk/ ! tartozás 
elismerőben, ha elismersz 200-at, akkor holnap elviheti a 200-at. 

 

Máté Péter elnök: Nem ismerünk el semmit/ !mit a Karcsi mond, hogy ütemezetten kellene 
fizetni 200 milliót egész évre, az előirányzat, amit mi vállaltunk, akkor időarányosan első 
félévre mi 100-at fizetünk, az teljesen elfogadható, ha van ilyen lehetőségünk, éljünk vele, 
végig gondolva igaza van a Karcsinak/ !kkor az első félévről beszélünk csak, 200 milliót 
fogadtunk el, hogy 200 millió mínuszig vagyunk hajlandóak finanszírozni, az első félévre a 100-

at kifizetjük, a 2/ félévre meg annyit, amennyi lesz/ 
 

dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Abba kapaszkodnak, hogy még nincs aláírt szerződés, 
tehát próbáljuk ezt egyeztetni, hogy aláírjuk a szerződést, majd pedig szerződésszerűen 
teljesítjük, én mint jogász ezt szeretném javasolni és hogyha ők aláírják ezt a szerződést, mert 
meg van bennünk a szerződésszerű teljesítése a 23 első félévének, akkor bízom benne, hogy 
eltekintenek ezektől a szerződéses elemektől, de szerződés nélkül én nem javasolnám, mert 
nem is tudunk szerződés nélkül fizetni, tehát ezt meg kell alkudni akkor. Nincs aláírt szerződés 
tudtommal. 

 

Bomba Gábor tag: A szerződésben benne van ez, tehát én azt mondtam, hogy ezt módosítsuk 
a szerződésben, hogyha ők ragaszkodnak ehhez, hogy tartozáselismerés, tehát most ez van 
benne, tehát hogyha most ezt így nem fogadjuk el, akkor megint kezdődik a folyamat a 

szerződés egyeztetésről, ez egy lehetséges út, amit a Karcsi mondott, meg most a Péter is, 

vagy töröljük belőle ezt a 2 pontot, hogy bankgarancia vagy tartozáselismerés, döntsön így a 
Közgyűlés, már egyszer döntöttünk, de mégis visszarakták, láthatólag valamilyen szinten 
ragaszkodnak egy ilyen ponthoz, a 140 millióra van pénzünk, az lehetne az ajánlata a 

közgyűlésnek, hogy ezt a pontot arra módosítja, hogy 140 millióra a tartozást elismeri és akkor 
aláírt szerződésnek a birtokában kifizethető, a maradványra pedig jogosult később a Volán, ez 
volt az én javaslatom/  
 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Köszönöm a szót! Az előterjesztésben benne van, hogy 
ezt a Volán Zrt/ vezetősége, a tartozók, akik már itt X ide tartoznak, azok felé kötelezően előírja 
a szerződés elemeként, megint kezdődik az oda-vissza labdázgatás, csak mondom nektek. 
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Bomba Gábor tag: Elismerő legyen benne, de csak 140-ről, ennél nagyobb kompromisszumot 
szerintem nem tudunk kötni/ 
 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető: !z is benne van, hogy szeptember 30/ a következő ütem, 
szeptember 30-al kellene teljesítenünk, a következő 50 milliót december 31-ig, azért az is itt 
van. 

 

Máté Péter elnök: Én értem, hogy „fejős tehenet játszanának” velünk, pedig igaziból tavaly 
kifizettünk félmilliárd forintot, az arra volt jó, hogy beperelnek bennünket, tehát semmiféle 
jószándékot, türelmet nem látunk, ez egy diktátum, aminek, ha nem állunk ellent, akkor 
holnapután becsukhatják az ajtót/ !zt gondolom, hogy a lehető legkevesebbet kell kifizettünk 
a nem létező pénzükből, mivel a bíróságon levő, ami peresítve van, ott sok esélyünk nincs arra, 
hogy azt a pert megnyerjük, mivel a polgármester elismerte a tartozást, tehát ettől kezdve 
nincs miről beszélnünk, hamarosan tárgyalás van és bukjuk/ 
 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető: !rra szeretnék rámutatni, hogy a szerződés ezen pontját 
akkor módosítani szükséges, a szeptember 30-as dátum esetleg december 31-ig, a következő 
100 milliót/ 
 

dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető: !nnak idején szerintem az ütemezés az adóbevételekhez 
igazodott, annak idején, amikor ebben benne voltam még a közbeszerzési oldalról, ami nem 
volt sikeres, az érvénytelen lett, nem volt pályázó, akkor megvizsgáltam, elég sok városban 
havi fizetés van, itt akkor az egyeztetések során a pénzügy részéről az a javaslat érkezett, hogy 
negyedévnél rövidebb ne legyen, úgy lehet számolni, kalkulálni, és úgy lehet igazítani az 
adóbevételekhez a kiadásokat, tehát itt a szeptember 30/ álláspontom szerint ezért került 
bele, ahhoz igazodnak a bevételek, módosítás nem jogi akadályba ütközik, esetleg a bevételek 
akadályába/ 
 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető: A bevételek most lehetővé teszik azt, hogy most 
törlesszünk, ha belemennek a módosításba, hogy a következő félévit december 31-ig 

bezárólag adjuk, arra is lehetőségünk van, mert tudunk úgy likviditásba elmenni, ha ez a 

szándék, hogy most csak a 140 milliót fizetnénk ki/ 
 

Máté Péter elnök: !z ütemezés, amit leírtak a szerződésbe, ugye negyedévente 50/000/000, 

hogyha most jól számolok, az első félévre 100/000/000 vagy 1/ 2/ negyedévre 100/000/000 a 3/ 
negyedévre meg 50/000/000, ami valószínűleg meg is lesz így, akár beletehetjük azt is, hogy 
időarányosan, mi ezt a 150 milliót vállaljuk, és akkor azt mondjuk, hogy jószándékúak vagyunk, 
jóhiszeműek, de ezt így vagyunk hajlandóak csak ezzel a feltétellel és akkor nem dugjuk a 
nyakunkat teljesen a hurokba. El tudjátok így fogadni?  

 

Bomba Gábor tag: Nyilván ehhez képest azért a szerződést is át kéne nézni, tehát akkor 
felkérnénk a Jogi osztályt, hogy a szerződésnek ezen pontját a döntésnek megfelelően 
módosítsa/ 
 

Máté Péter elnök: !kkor aki ezzel egyetért, kérem, hogy szavazzon/  
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!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

113/2023; (IX;27;) határozata 

a helyi tömegközlekedés 2023; évi I; féléves teljesítményi adatairól szóló tájékoztatóról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága helyi 
tömegközlekedési feladatokat ellátó Volánbusz Zrt/ által benyújtott, a város helyi 
közlekedésének 2023/ évi I/ félévi teljesítményi adatairól szóló tájékoztatót megismerte és 
javasolja a Közgyűlésnek a határozati javaslat elfogadását a „tudomásul vette” szövegrész 
törlésével/ 
Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Máté Péter elnök 

 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

114/2023; (IX;27;) határozata 

a helyi személyszállítási közszolgáltatási szerződés-tervezet jóváhagyásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a Volánbusz 
Zrt-nek a közgyűlés által a 265/2023/ (VI/29/) számú határozattal elfogadott, a helyi 
személyszállítási közszolgáltatási szerződés-tervezet kiegészítésére tett javaslatát a 
közgyűlésnek elfogadásra javasolja azzal a kiegészítéssel, hogy a szerződéstervezetbe a 150 
millió forintról szóló fizetési hajlandóságot mutató tartozáselismerő nyilatkozat legyen 
feltüntetve, a bankgarancia pedig kerüljön törlésre, amely változásokat a Beszerzési és Jogi 
Osztály vezessen át a szerződéstervezeten/  
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Máté Péter elnök 

 

3. napirendi pont: 

Javaslat az „Új interaktív könyvtár és levéltár kialakítása Szekszárdon” elnevezésű projekt 
keretében az eszközbeszerzési feladatainak ellátására kiírt „Levéltár, Könyvtár 
működéséhez szükséges bútorok beszerzése” központosított közbeszerzési eljárás feladatai 
elvégzésének elfogadására és a szerződésben foglalt ellenérték kifizetésére 

(66/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető 

 

Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető: Tisztelt bizottság! A Tudásközpontnál a 
bútornak a közbeszerzési eljárása lebonyolódott, a szerződés megkötésre került, ezáltal a 
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közbeszerzési szakértő a szerződésben vállalt feladatoknak eleget tett, és tulajdonképpen a 
teljesítésigazolásnak a jóváhagyását hoztuk most a bizottság elé, és kérjük a tisztelt 
bizottságot, hogy fogadja el a közbeszerzési szakértőnek a beszámolóját, teljesítésigazolását. 

 

Máté Péter elnök: Ez a 290 milliós?  

 

Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető: Igen. 

 

Máté Péter elnök: A munka megtörtént, szerződés van rá, tehát a szerződés szerinti teljesítés 
megtörtént, vitatni nincs lehetőségünk, úgyhogy akkor kérdése van valakinek a bizottságból, 
vagy véleménye? Ha nincs, akkor szavazásra teszem fel a határozati javaslatot/ 
  

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

115/2023; (IX;27;) határozata 

az „Új interaktív könyvtár és levéltár kialakítása Szekszárdon” elnevezésű projekt 
keretében az eszközbeszerzés feladatainak ellátására kiírt „Levéltár, Könyvtár 

működéséhez szükséges bútorok beszerzése” központosított közbeszerzési eljárás feladatai 
elvégzésének elfogadásáról és szerződésben foglalt ellenérték kifizetéséről 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése által a 29/2019/ (XII/23/) 
önkormányzati rendelettel elfogadott és a 7/2023/ (III/30/) önkormányzati rendelettel 
módosított Szervezeti- és Működési Szabályzatában (a továbbiakban. SZMSZ) foglalt hatásköri 

szabályok értelmében, 1/ melléklet a Pénzügyi Bizottság (a továbbiakban. Bizottság) alcím 1/ 
pontjának 1/2/ alpontjában meghatározott hatáskörében eljárva 

 

1. jóváhagyja az „Új interaktív könyvtár és levéltár kialakítása Szekszárdon” 
elnevezésű projekt IT eszközbeszerzési feladatainak ellátására a DKÜ portálon kiírt 
„Levéltár, Könyvtár működéséhez szükséges bútorok beszerzése” tárgyú 
központosított közbeszerzési eljárás feladatainak elvégzését és a szerződésben foglalt 
ellenérték kifizetését; 
 

Határidő: döntéshozatal napja  
Felelős: Máté Péter elnök 

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a határozattal kapcsolatos szükséges 
intézkedések megtételére/ 
 

Határidő: 2023; október 4; 
Felelős: Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető 
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Máté Péter elnök: ! nyilvános ülés végére értünk, áttérnénk a zárt ülésre/ Kérem, hogy 
teremtsük meg a zárt ülés feltételeit/  
 

További hozzászólás nem hangzott el, így az elnök a nyilvános ülést 9 óra 16 perckor 

berekeszti. ! bizottság zárt ülésen folytatja munkáját;  
 

K.m.f. 

 

 

Móra Viktória 

  jegyzőkönyv-hitelesítő 

 

 

Készítette: 
dr; Holczer Mónika 

  jegyzőkönyvvezető 

  

 

Máté Péter 

elnök 

 
 
Ellenjegyezte: 

           dr. Biró Gyula 

                aljegyző 

 


